
Referat af møde i IMADAs undervisningsudvalg 27. januar 2017 kl. 
10.15-12.00. 
 
Deltagere: Jessica Carter (JC), Daniel Merkle (DM), Nina Louise Pedersen (NLP), Achim 
Schroll (AS), Yongluan Zhou (YZ).  
Afbud: Kristian Debrabant (KD), Christian Moeslund (CM), Wojciech Szymanski (WS), 
Lene Have-Hansen (LHH), Hans Christian Petersen (HCP), Anna Rani Digebjerg (ARD), 
Yuri Goegebeur (YG). 
Referent: Svend Kiilerich (SK). 
 
1) Godkendelse af dagsorden. 
 
Dagsordenen blev godkendt.  
 
2) Godkendelse af referat fra mødet i december 2016. 

Referatet fra mødet 16. december 2016 blev godkendt. 

3) Talentprogram. 

AS viste sit forslag til et talentprogram på uddannelsen i anvendt matematik. Forslaget 
indebærer 5 ECTS ekstra på andet til femte semester og 10 ECTS ekstra på 6. semester. DM 
mente, at man kunne lave noget lignende på datalogi. JC foreslog, at man på 
matematikuddannelsen kunne have nogle ekstra aktiviteter undervejs i studiet. 

JC laver på baggrund af de modtagne input et udkast for talentprogrammet for matematik, 
datalogi og anvendt matematik inden fristen 7. februar. 

4) Opfølgning på studiemiljø-undersøgelsen i 2015. 

Studiemiljø-undersøgelsen blev diskuteret. 

JC spørger Rolf Fagerberg, om noget er ændret vedr. studiestart i datalogi i forhold til punktet 
om at studerende angiver at et fuldtids studium svarer til langt færre end 37 timer per uge. 

Vedr. trivsel: På Marco Chiarandinis kursus bliver omfanget og sværhedsgraden reduceret. 
NLP sagde, at de studerende i fagrådet er opmærksomme på trivsel, men at det endnu ikke 
har været muligt at måle, om der er sket en forbedring.  

JC skriver en opfølgning på baggrund af de modtagne input. 

5) Nye procedurer for evaluering samt kurser, som skal evalueres F17.  

JC informerede om den nye evalueringsprocedure. 

JC sagde, at de semesteransvarlige snarest skal melde tilbage, hvilke kurser der skal evalueres 
i F17. 



Udvalget opfordrer til, at kursusevalueringer bliver anvendt som didaktisk redskab og ikke 
som et kontrolinstrument. 

SK udsender i den kommende mail om kursusevaluering i F17 også dokumentation om nye 
procedurer. 

6) Guidelines for projektbeskrivelser. 

JC bad DM (datalogi) og AS (anvendt matematik) om at finde gode eksempler på 
projektbeskrivelser, også på specialer, som kan blive lagt op på IMADA’s wiki. JC finder 
eksempler fra matematik. 

7) Evalueringer E16.  

DM550: der mangler kommentarer og de originale bidrag som det indsendte dokument er 
baseret på. SK beder underviser om, at få dokumentation, og giver denne videre til DM. Der 
mangler også adressering af beståelsesprocent i handlingsplan. DM taler med JC om dette. 

DM536: kun 5 studerende har udfyldt evalueringen. Behandling af evalueringer fortsætter til 
næste møde i februar. 

8) Eventuelt. 

JC orienterede om, at hun har fået en henvendelse fra Fagrådet vedr. ujævn fordeling af 
indhold i kurser med 5 og 10 ECTS. JC har foreløbig fået 2 eksempler på kurser fra datalogi. 
Fagrådet vil muligvis vende tilbage med yderligere eksempler. Emnet tages op i februar eller 
marts. 

JC meddelte vedr. rettetimer i F17, at der skal kigges på om antallet af disse ser fornuftigt ud. 
JC kigger på matematik og anvendt matematik. DM kigger på datalogi i forbindelse med 
datalogi-gruppemøde 14. februar. Timer sendes ind til Lone snarest muligt således at hun kan 
lave kontrakter. 
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